

**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS  
LA HAYE**

CONVENTION SUR LA PROTECTION INTERNATIONALE DES ADULTES  
(La Haye, le 13 janvier 2000)

Notification conformément à l'article 59 de la Convention

**ADHÉSION**

**Estonie, 13-12-2010**

En conformité de l'article 54, troisième paragraphe, l'adhésion n'aura d'effet que dans les rapports entre l'Estonie et les États contractants qui n'auront pas élevé d'objection à son encontre dans les six mois après la réception de cette notification.

Pour des raisons pratiques, la période de six mois susvisée va en l'occurrence du 15 janvier 2011 au 15 juillet 2011.

La Convention entrera en vigueur pour l'Estonie le 1<sup>er</sup> novembre 2011, conformément à son article 57, deuxième paragraphe, sous b.

**DÉCLARATION ET RÉSERVE**

**Estonie, 13-12-2010**

*(Traduction)*

Conformément à l'article 32, paragraphe 2, de la Convention, les demandes prévues à l'article 32, paragraphe premier, ne pourront être transmises aux autorités estoniennes que par l'intermédiaire de son Autorité centrale.

En vertu de l'article 56, paragraphe premier, de la Convention, la République d'Estonie fait la réserve prévue à l'article 51, paragraphe 2, aux termes de laquelle toute communication adressée à l'Autorité centrale ou une autre autorité estonienne dans la langue originale doit être accompagnée d'une traduction en estonien ou, lorsque cela est difficilement réalisable, d'une traduction en anglais.

**AUTORITÉ CENTRALE**

**Estonie, 13-12-2010**

*(Traduction)*

Conformément à l'article 28, paragraphe premier, de la Convention, la République d'Estonie désigne le Ministère de la Justice comme Autorité centrale.

La Haye, le 12 janvier 2011

**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS  
THE HAGUE**

CONVENTION ON THE INTERNATIONAL PROTECTION OF ADULTS  
(The Hague, 13 January 2000)

Notification pursuant to Article 59 of the Convention

**ACCESSION**

**Estonia, 13-12-2010**

According to Article 54, third paragraph, the accession shall have effect only as regards the relations between Estonia and those Contracting States which have not raised an objection to its accession in the six months after the receipt of this notification. For practical reasons, this six months' period will in this case run from 15 January 2011 to 15 July 2011.

The Convention will, in accordance with its Article 57, second paragraph, sub-paragraph b, enter into force for Estonia on 1 November 2011.

**DECLARATION AND RESERVATION**

**Estonia, 13-12-2010**

Pursuant to Article 32, paragraph 2 of the Convention, the requests made under Article 32, paragraph 1 may be communicated to the Estonian authorities only through the Estonian Central Authority.

Pursuant to Article 56, paragraph 1 of the Convention, the Republic of Estonia makes the reservation provided for in Article 51, paragraph 2 that any communication sent to the Central Authority or to another authority of the Republic of Estonia in the original language, shall be accompanied by a translation into Estonian language or, where that is not feasible, a translation into English.

**CENTRAL AUTHORITY**

**Estonia, 13-12-2010**

Pursuant to Article 28, paragraph 1 of the Convention, the Republic of Estonia designates the Ministry of Justice as the Central Authority.

The Hague, 12 January 2011